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MANICA J. AMBROŽIČ: O priznanju Kosova se bomo pogovarjali s predsednikom vlade in predsedujočim 
Svetu Evropske unije Janezom Janšo, dober večer. 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Dober večer. 
 
MANICA J. AMBROŽIČ: Torej, dejali ste že, da bo o neodvisnosti Kosova v Sloveniji odločal državni zbor. 
Kdaj namerava vlada v državni zbor poslati predlog o tem?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, za odgovor na to vprašanje je še nekoliko preuranjeno, ker se 
usklajujemo z našimi evropskimi partnerji - še posebej zdaj, ko je Slovenija v položaju vodeče države. Od 
tega, kakšen bo dogovor jutri na svetu zunanjih ministrov, bo v veliki meri odvisno tudi naše ravnanje. V 
nobenem primeru pa se s tem vprašanjem ne bomo srečali pred prvo redno sejo vlade.  
 
MANICA J. AMBROŽIČ: No, ampak poglejte, v Bruslju je slišati, da naj bi - slišali smo tudi v prispevku - da 
naj bi že jutri priznale Nemčija, Italija, Velika Britanija in Francija. So tudi na vas poskušali vplivati kot na 
predsedujočega Evropskemu svetu, da bi recimo prav Slovenija bila v tem prvem paketu držav, ki bi priznale?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, teh napovedi je veliko in en časopis prepisuje od drugega. Jaz 
sem bil danes pa tudi v preteklih dneh v stikih z mnogimi svojimi kolegi iz držav članic Evropske unije - s 
predsednikom Evropske komisije sva govorila pred uro in pol - in ne vem, da bi katera koli evropska država 
imela za jutri sklicano izredno sejo vlade, kjer bi to vprašanje obravnavali. Lahko, da bo prišlo do nekaterih 
najav, vendar pa je, bom rekel, zelo visoko soglasje znotraj Evropske unije, da se nič ne počne pred jutrišnjim 
sestankom v sestavi zunanjih ministrov. Šele jutri zvečer bo nekaj več odgovorov na to dilemo, s tem, da tudi 
jutrišnji svet ne bo odločal o tem, ali Evropska unija prizna pravkar razglašeno neodvisno državo Kosovo ali 
ne, ker to ni pristojnost Evropske unije.  
 
Tista ključna odločitev, ki je bila potrebna s strani Evropske unije, je bila sprejeta pravzaprav že na Evropskem 
svetu decembra lani, kjer so bila sprejeta politična izhodišča, katerih cilj je bil ohraniti enotnost Evropske unije 
in stabilizirati regijo in seveda znotraj tega odločitev o napotitvi misije Evropske obrambne in varnostne politike 
na Kosovo, kar je ključen instrument, ki lahko v prihodnosti zagotovi ta cilj, to je stabilnost regije.  
 
MANICA J. AMBROŽIČ: Torej, če vas prav razumem, vi jutri ne pričakujete nobenih torej priznanj, pač pa 
pričakujete, dopuščate možnost, da bodo jutri katere države najavile priznanje? Sem vas prav razumela?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, ta odločitev je v suvereni pristojnosti vseh držav članic 
Evropske unije in o tej suvereni pristojnosti bo vsak odločal v okviru svojih postopkov, v okviru svoje 
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procedure in na osnovi lastne ocene. Kdaj se bo to natančno zgodilo jaz ne vem, bodo pa, če bo prišlo do 
tega najbrž ti koraki časovno, narejeni v časovno zelo različnih časih. Spomnimo, se, ko je Slovenija recimo 
razglasila neodvisnost je trajalo šest mesecev, da so jo priznale države članice Evropske unije, da so nas 
priznale Združene države Amerike je trajalo skoraj eno leto, celo Ruska federacija nas je priznala prej, tako da 
to vprašanje v tem trenutku niti ni bistveno. Bistveno je, da je pač do neke odločitve prišlo. To je bila odločitev 
skupščine Kosova, to ni bila odločitev Evropske unije ali Slovenije… 
 
MANICA J. AMBROŽIČ: Ampak Evropska unija je vendarle pričakovala, gospod premier…  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Seveda, in ta odločitev ni prišla nepričakovano, vendar je treba 
vedeti, kdo jo je sprejel in Evropska unija zdaj - in Slovenija seveda v tej vlogi še posebej - dela vse, da ta 
odločitev ne bi dodatno destabilizirala razmer v regiji, ob tem, da se tudi vsi zavedamo, da so bile druge, 
številne druge možnosti izčrpane. Da ni prišlo do dogovora, da tudi sedanja politika v Srbiji pravzaprav ni 
odgovorna za to, da so te razmere pripeljale do teh odločitev, da je to odgovornost neke druge srbske politike, 
ki je bila pred sodiščem v Haagu. Gre za politiko Slobodana Miloševića, ki je v bistvu vzel federalni status 
Kosovu in kasneje tudi izvedel poskus etničnega čiščenja. Te stvari so pripeljale mednarodno skupnost v 
položaj, ko enostavno ni mogla prisiliti dveh strani, da dogovorita skupno rešitev in to, kar se je zdaj zgodilo je 
enostavno posledica tega dejstva.  
 
MANICA J. AMBROŽIČ: Čisto na kratko, ta teden bo vlada razpravljala o priznanju Kosova ali ne in potem to 
poslala v parlament? Povsem na kratko. 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: V tem trenutku vam na to vprašanje ne morem odgovoriti.  
 
MANICA J. AMBROŽIČ: Prav, hvala lepa za tale pogovor.  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Hvala. 
 


